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Abstract (en)
Mechanical component has an aluminum based matrix incorporating a core and an envelope with a metallurgical linkage made from two different
composite materials. A mechanical component (50) presents a principal direction along which extends a heart zone forming a core (52) and a
peripheral zone forming an envelope (54) surrounding the core. The core and envelope have between them a metallurgical linkage, with the core
being made of a first material with a metal matrix and the envelope being made from a second material with a metal matrix. The metal matrices have
the same base metal and at least one of the first and second materials is formed of a composite with a metal matrix incorporating some reinforcing
elements dispersed in the metal matrix. An Independent claim is also included for a method for the fabrication of such a mechanical component.

Abstract (fr)
La pièce mécanique (50) selon l'invention présente une direction principale le long de laquelle s'étendent une zone de coeur formant un noyau
(52) et une zone périphérique formant une enveloppe (54), ledit noyau (52) et ladite enveloppe (54) présentant entre eux une liaison métallurgique,
ledit noyau (52) étant réalisé dans un premier matériau présentant au moins une matrice métallique et ladite enveloppe (54) étant réalisée dans un
deuxième matériau présentant au moins une matrice métallique. De façon caractéristique, lesdites matrices métalliques du premier et du deuxième
matériaux présentent le même métal de base et l'un au moins parmi lesdits premier et deuxième matériaux est formé d'un composite à matrice
métallique comprenant des éléments de renforcement dispersés dans ladite matrice métallique. De préférence, cette pièce mécanique est utilisée
en tant qu'aube pour une soufflante ou un compresseur basse pression. <IMAGE>
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